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P R O T O K Ó Ł   N R LXXII/2022 
siedemdziesiątej drugiej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Radomiu 

odbytej w dniu 10 stycznia 2022 roku 
w zdalnym trybie obradowania 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy. 
Posiedzenie otworzyła i na nim przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Radomiu – 
radna Kinga Bogusz. 
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz na podstawie liczby radnych zalogowanych do systemu stwier-
dziła prawomocność obrad. Radni nieobecni: Robert Fiszer.  
  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz poinformowała, że sesja została zwołana na 
wniosek prezydenta miasta Radomia zgodnie z zaproponowanym przez wnioskodawcę porząd-
kiem obrad. 
Wniosek o zwołanie sesji wraz z zaproponowanym porządkiem obrad został dołączony do ma-
teriałów z sesji. 
 
Na sekretarzy obrad zgłoszono radnych: Kazimierza Staszewskiego i Roberta Chrobotowicza. 
Radni wyrazili zgodę na pełnienie funkcji sekretarzy. Sekretarze zostali wybrani jednogłośnie 
(27 za - głosowanie nr 1). 
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) dokonania zmian w budżecie Gminy Miasta Radomia na 2022 rok --- druk nr 577, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 2022 --- 
2045 --- druk nr 578. 
3. Zamknięcie obrad.  
 
Ad. 2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
Ad. 2.1. Rozpatrzenie projektu uchwały na druku nr 577.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
 
Radny Marcin Majewski zapytał, jakie były szacowane wydatki na zakup systemu? Na ile ta 
kwota będzie zmieniana w WPF-ie? Ponadto radny poruszył sprawę zdania dotyczącego bu-
dowy budynku mieszkalnego wielorodzinnego komunalnego i zapytał, które to zadanie miało 
być wykonane i gdzie miało być wykonane?  
 
Radny Tomasz Gogacz poruszył sprawę zakupu oprogramowania dla zintegrowanego systemu 
i zapytał, czy raptem coś się stało, że współpraca się zacięła, że zmieniły się koszty? Wieloletnia 
współpraca z tymi firmami powoduje, że nie powinno być żadnego problemu.  
 
Radny Łukasz Podlewski poruszył sprawę okrojenia zadania „zakup pierwszego wyposażenia 
na ul. Kujawską” i zapytał, z jakiego wyposażenia w tym momencie Wydz. Edukacji, czy Urząd 
Miejski czy prezydent rezygnuje? Prosi o harmonogram zakupów na ul. Kujawską i przesłanie 
drogą pisemną w najbliższych dniach takiego wykazu urządzeń, które mają trafić na ul. Kujaw-
ską.  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka udzielił dodatkowych wyjaśnień w sprawach: 
- budowy budynku mieszkalnego przy ul. Łokietka, 
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- pochodzenia środków na proponowane przesunięcie, 
- wykazu urządzeń do zakupienia.  
 
Przedstawiciel Wydziału Edukacji Marcin Snopczyński udzielił dodatkowych informacji dotyczą-
cych: 
- współpracy z firmami dostarczającymi system, 
- wartości oprogramowania oraz wartości złożonej oferty, 
- brakujących środków.  
 
Radny Łukasz Podlewski stwierdził, że poprosił pana skarbnika o przedstawienie informacji co 
ma być zakupione za kwotę ponad milion złotych na ul. Kujawską. Teraz decyzją radnych ma 
być zdjęte z tej kwoty ponad 10%, a skarbnik mówi, że na jakiejś komisji mogą przedstawić co 
będzie kupione. Radny uważa, że jednak jest ważne, dlaczego 10% jest zabierane z Kujawskiej, 
co ma wrócić i co ma być zakupione. Pan skarbnik z taką łatwością i lekkością umysłu i radością 
w głosie mówi, że przetarg będzie ogłoszony kiedyś tam później. Chodzi o środki publiczne i im 
szybciej wydaje się, że ten przetarg będzie ogłoszony, tym więcej czasu będzie na dostarczenie 
tego wyposażenia i im szybciej, tym lepiej można sformułować oferty. Prosi o przesłanie  infor-
macji na piśmie do radnych: jaki sprzęt i jakie są wstępne założenia co do wydatkowania i co 
ma być wydane na Kujawską i dlaczego zakłada się, że może starczy 950 tys. zł, skoro do tej 
pory zakładano, że potrzebne jest milion sto?  
 
Skarbnik miasta Sławomir Szlachetka zadeklarował, że z Urzędu Miejskiego wyjdzie taka infor-
macja co jest planowane za tą kwotę. Udzielił dodatkowych wyjaśnień dotyczących planowa-
nych zakupów i przesunięcia środków.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (14 za, 0 przeciw, 13 wstrzymujących się  - gło-
sowanie nr 2) podjęła 

Uchwałę nr LXXII/650/2022 
w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Miasta Radomia na 2022 rok.  
 
- druk nr 578.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
 
Rada Miejska w Radomiu większością głosów (13 za, 0 przeciw, 11 wstrzymujących się – głoso-
wanie nr 3) podjęła 

Uchwałę nr LXXII/651/2022 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 
2022 – 2045.  
 
Ad. 3. Zamknięcie obrad. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad za-
mknęła LXXII nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Radomiu o godz. 16.30.  
 
                Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                       Kinga Bogusz  
Sekretarze: 
1. Staszewski Kazimierz   …………………………………………………… 
 
2. Chrobotowicz Robert   …………………………………………………… 
 
Protokółowała: Agata Gierczak. 


